
POSIEDZENIE ZARZĄDU 
POLSKIEGO ZWIĄZKU HOKEJA NA TRAWIE 

11/01/2024 ROKU 

W dniu 11/01/2023 r. o godz. 18:30 za pośrednictwem aplikacji zoom, odbyło się posiedzenie Zarządu 
Polskiego Związku Hokeja na Trawie (w dalszej części Zarząd PZHT). Posiedzenie otworzył Prezes PZHT 
Rafał Grotowski, który przywitał wszystkich przybyłych, nikt z Członków Zarządu nie zgłosił sprzeciwu, 
co do odbycia posiedzenia. 

Sprawdzona została lista obecności, na podstawie której stwierdzono, że Zarząd zdolny jest do 
podejmowania uchwał. 

1. Rafał Grotowski - obecny 
2. Łukasz Kościelski - obecny 
3. Magdalena Antoniewicz - obecna 
4. Renata Solnica - obecna 
5. Magdalena Nazaret - obecna 
6. Marian Koperski – obecny 
7. Paweł Siegiel - obecny 
8. Krzysztof Zakszewski – obecny 
9. Piotr Wilkoński - obecny  
10. Zbigniew Juszczak - obecny 

W zebraniu uczestniczyło 10 członków Zarządu, przy czym Magda Nazaret i Zbigniew Juszczak 
dołączyli do spotkania o godz. 18:40.  

Zaproszeni zostali następujący goście: Marcin Wieruszewski - nieobecny, Karol Śnieżek, Mateusz 
Mazany. 

Planowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu i stwierdzenie poprawności jego zwołania.  
2. Przyjęcie porządku obrad.  
3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.  
4. Zmiana uchwały dotyczącej wynagrodzenia sędziów. 
5. Podjęcie uchwały, w związku z likwidacją sekcji hokeja na trawie Klubu KS Pomorzanin Toruń, 

wyrażającej zgodę Klubowi Stowarzyszenie HK Pomorzanin Toruń na przejęcie obowiązki i 
zobowiązania likwidowanej sekcji. 

6. Sprawy bieżące. 
7. Wolne głosy i wnioski. 
8. Zamknięcie posiedzenia Zarządu. 

Przyjęcie porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 8 osób. 
Oddano - 8 głosów za, 0 - głosów wstrzymujących się, 0 - głosów przeciw. 
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego Posiedzenia Zarządu. 
W głosowaniu jawnym udział wzięło 8 osób. 
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Oddano - 8 głosów za, 0 - głosów wstrzymujących się, 0 - głosów przeciw.  

Zmiana uchwały dotyczącej wynagrodzenia sędziów. 
Karol Śnieżek – prezes Hokej Superligi sp. z o.o., poinformował, że do współorganizatora rozgrywek o 
mistrzostwo polski wpłynęło 7 wniosków klubów o zawieszenie wykonanie uchwały z dnia 15 marca 
2022 roku w sprawie stawek dla sędziów i zamrożenie stawek na poziomie roku 2023. Argumenty 
przedstawionym przez Karola  Śnieżka dotyczyły wysokich kosztów prowadzenia rozgrywek przez 
kluby oraz kwesci 4 krotnego wzrosty najniższego wynagrodzenia, które jest podstawą wyliczenia 
stawek. 
W imieniu sędziów ich stanowisko przedstawił Mateusz Mazany – kierownik wydziału sędziowskiego. 
Poinformował, że sędziowie spodziewają się utrzymania wypracowanego w roku 2022 rozwiązania, a 
jednocześnie, przypominając iż stawki przed rokiem 2022 nie były zmieniane od roku 2011, poprosili 
o ewentualne określenie na jaki czas miały by być zamrożone stawki o ile do takiej sytuacji dojdzie. 

W dyskusji głos zabrała również Magda Nazaret, nadzorująca z ramienia zarządu wydział sędziowski, 
podkreślając, że rozumie stanowisko sędziów pozostawienia dotychczasowego systemu wynagrodzeń. 
W rozmowie głos zabrali również pozostali członkowie zarządu wyrażając stanowisk w przedmiotowej 
sprawie, w tym Piotr Wilkoński, który podkreślił problem braku realizacji przez wydział sędziowski i 
tym samym przez zarząd zapisów regulaminu wydziału sędziowskiego, w szczególności przez brak 
szkoleń sędziów klubowych w większości okręgów, brak konsekwencji w weryfikacji pracy sędziów, 
brak szkolenia w roku 2023 sędziów czy wreszcie nie załatwienia kwesci licencji sędziowskich.   
Zarząd podjął decyzję o zamrożeniu do końca roku 2024 stawek opisanych w uchwale z dnia 15 marca 
2022 roku w wysokości stawek wynikających z podstawy ich naliczenia w styczniu 2024 roku. 
  
Podjęto stosowną uchwałę. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 8 osób. 

Oddano - 5 głosów za, 3 - głosów wstrzymujących się, 0 - głosów przeciw.  

Podjęcie uchwały, w związku z likwidacją sekcji hokeja na trawie Klubu KS Pomorzanin Toruń, 
wyrażającej zgodę Klubowi Stowarzyszenie HK Pomorzanin Toruń na przejęcie obowiązki i 
zobowiązania likwidowanej sekcji. 
W związku z wnioskiem Stowarzyszenia Hokej Klub Pomorzanin Toruń (HK Pomorzanin) o zgodę na 
przejęcie praw i obowiązków KS Pomorzanin Toruń w związku z likwidacją sekcji hokeja na trawie w KS 
Pomorzanin Toruń, zarząd, biorąc pod uwagę, iż HK Pomorzanin został przyjęty w poczet członków 
PZHT, uzyskał licencję klubową PZHT, przedłożył listę zawodników z podpisami na uczestnictwo w 
rozgrywkach w klubie HK Pomorzanin, przedstawił pisemne oświadczenia 11 klubów uczestniczących 
w rozgrywkach, zarząd zdecydował na wyrażenie zgody na kontynuowanie działalności przez HK 
Pomorzanin, w miejsce KS Pomorzanin Toruń, we wszystkich kategoriach wiekowych od kolejnej 
(wiosennej) rundy rozgrywek, z zachowaniem punktacji oraz harmonogramu rozgrywek.  
Podjęto stosowną uchwałę. 
W głosowaniu jawnym udział wzięło 10 osób. 
Oddano - 10 głosów za, 0 - głosów wstrzymujących się, 0 - głosów przeciw.  

Sprawy bieżące. 
Piotr Wilkoński zgłosił wniosek zmiany wysokości kilometrówki na rok 2024. 
Zarząd ustalił wysokość kilometrówki na kwotę 0,85 zł za każdy kilometr. 
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W głosowaniu jawnym udział wzięło 10 osób. 

Oddano - 10 głosów za, 0 - głosów wstrzymujących się, 0 - głosów przeciw.  

Na wniosek Rafał Grotowskiego, zarząd podjął decyzję o zgłoszeniu rekomendacji do PKOL w sprawie 
przyjęcia Polskiego Związku Futbolu Amerykańskiego w poczet członków olimpijskich PKOL. 
  
Podjęto stosowną uchwałę. 

Oddano - 10 głosów za, 0 - głosów wstrzymujących się, 0 - głosów przeciw.  

Magdalena Antoniewicz zgłosiła chęć zorganizowania szkolenia dla klubów w zakresie składania 
wniosków za pośrednictwem portalu „witkac” i zobowiązała się przesłać propozycje terminu szkolenia 
w najbliższych dniach.  
Rafał Grotowski wyraził niezadowolenie z powodu konieczności wydatkowania w ostatnim tygodniu 
roku ze środków Hokej Superligi kwoty 117 tyś zł pochodzącej o sponsora związku na wkład własny 
PZHT do dofinansowania z MSiT. Wskazał że takie sytuacje są  nie do przyjęcia. 
Piotr Wilkoński sprostował, że umowy na środki dodatkowe zostały podpisane w grudniu, o czy prezes 
był poinformowany i nie był możliwości wcześniejszego wydatkowania, a także podkreślił, że we 
wcześniejszym okresie Hokej Superliga wydatkowała środki pochodzące z nadwyżki wypracowanej 
przy organizacji przez niego turniejów w porównywalnej wysokości, które miały być przeznaczone na 
środki własne i inne wydatki, które nie są możliwe do pokrycia ze środków MSiT w ramach 
obowiązujących katalogów kosztów. 
Prezes przedstawił plan przeznaczenia kwoty pozyskanej od sponsora, informując że kwota 200 tyś. 
zostanie przeznaczona z lutowej transzy na zabezpieczenie organizacji turnieju w Gnieźnie, natomiast 
kwota 350 tyś zł została zdeponowana w PKOL na cele związane z innymi zobowiązaniami PZHT. 
W trakcie dyskusji podjęto temat związany z brakiem systematyczności dostarczania dokumentacji od 
trenerów i kierowników drużyn, Magdalena Antoniewicz zaproponowała wprowadzenie w zapisach 
umów z tymi osobami kar związanych z niedostarczaniem dokumentów. 
Propozycja nie uzyskała aprobaty.      

Zamknięcie posiedzenia Zarządu 
Po wyczerpaniu porządku obrad i niezgłoszeniu innych wniosków Prezes PZHT zakończył posiedzenie. 

(właściwe podpisy na oryginale)
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